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Bolza Mariette olajfestményeinek
és

Kiss Eszter tűzzománc munkáinak
állandó kamarakiállítása

a Szarvasi Arborétum tanácstermében
Nyitva:

május 1. és október 23. között
ünnepnap és páros héten vasárnap

9-16 óráig

A Szarvason megrendezett 
Karate Magyar Bajnokságról 
továbbjutott versenyzők dön-
tőjére került sor április7-8-án 
a Dabason, az új Dabas-Diego 
Sportcsarnokban. A gyönyörű 
helyszínen megrendezett ver-
seny hosszú évek óta a legjob-
ban sikerült nemzeti bajnokság 
volt, amelynek megvalósításá-
ban a szarvasiak is kivették ré-
szüket – míg Lovász György a 
számítógépes adminisztráci-
ót, nyilvántartást és sorsolást 
koordinálta, addig Ruzsinszki 

György az operatív feladatokat 
irányította Szóládi Lászlóval, 
az MKSZ versenybizottságá-
nak tagjával együtt. A jó han-
gulatról pedig a szarvasi Blue-
Gym Aerobik Egyesület lányai 
gondoskodtak. 

A második versenynapon 
Ruzsinszki átkerült a korlát má-
sik oldalára is: a Szarvasi Moz-
zarella – Vas-Fémipari verseny-
zője a 70 kilogrammosok tábo-
rában indult, ahol előbb Nagy 
Attilát múlta felül 1:0 arány-
ban, majd Hargitay Róbert elle-
ni győzelmével a délutáni dön-
tőbe jutott. Itt, ahogyan már so-

Karate

Ruzsinszki ezüstvasárnapja
kadszor, most is a dunaújvárosi 
Czimmer Péterrel került szem-
be. A fi nálé sok izgalmat ígért, 
hiszen ketten már több ízben 
csatáztak, egyszer az egyikük, 
másszor másikuk győzelmével. 
A mérkőzés valóban izgalmas-
ra sikerült: Ruzsinszki 30 má-
sodperc után megszerezte az 
előnyt, amit majd másfél percig 
tartani is tudott. Ezután Czim-
mer ledolgozott a hátrányból 
egy fejütéssel, majd egy testrú-
gással át is vette a vezetést. Az 
utolsó 10 másodpercben megint 
kiegyenlítődött az arány 3:3 -
ra, majd amikor már csak 3 má-
sodperc volt hátra Czimmer be-
előzte versenyzőnket, így ma-
radt az ezüstérem.

„A selejtezők kicsit döcögő-
sen mentek, de a döntőre ma-
gamra találtam és nagyon él-
veztem a harcot. Sajnos a győ-
zelem nem sikerült, de külö-
nösebben nem bosszankodom: 
háromszor már lettem magyar 
bajnok, a második hellyel is 
elégedett vagyok, és csak egy 
hajszálon múlt a győzelem. A 
verseny után pedig sokan gra-
tuláltak, és azt mondták, hogy 
az egyik legjobb küzdelmemet 
látták.” – mondta a szarvasi 
sportoló.

Az Eb felkészülés következő 
állomása a szerbiai Cacak-ban 
lesz, ahová a magyar válogatott 
tagjaként Ruzsinszki is utazik.

A Szarvasi Harcművész 
Egyesület ifjúsági sporto-
lói pedig a május végi auszt-
riai versenyre készülnek Lo-
vász György vezetésével, ahol 
a hazaiak mellett német, svájci, 
szlovén és holland karatékák-
kal mérhetik össze tudásukat.

Az egyesület működését és 
versenyzői felkészülését a Szar-
vas és Vidéke Takarékszövetke-
zet, a Worktrans Kft. és Szarvas 
Város Önkormányzata segíti.

Tisztelt Uram!
Elnézést a fenti megszólítá-

sért, de kispolgári családom-
ban engem még úgy neveltek, 
hogy ha valakihez szóban vagy 
írásban fordulok, azt előbb illik 
köszönteni!

Igaz, hogy én nem jogvég-
zett, csak jogtisztelő állampol-
gár vagyok, de azért azt tudom, 
hogy jogszabályokat alkalmaz-
ni és idézni is csak pontosan il-
lik! Ezért írásom elején szeret-
ném tisztázni, hogy ki és mi-
lyen feltételek mellett jogosult 
az egy százalékos támogatásra.

A személyi jövedelemadó 
meghatározott részének az 
adózó rendelkezése szerin-
ti felhasználásáról az 1996. 
évi CXXVI. törvény 4. § 2) c) 
pontja rendelkezik. Az abban 
szabott feltételekről viszont a 
közhasznú szervezetekről szó-
ló 1997. évi CLVI. törvény 4. 
§ (1) d) pontja rendelkezik. Az 
Ön által idézett rész, ugyan-
ezen törvény értelmező ren-
delkezéseiben szereplő 26. § d) 
pontban található. A törvényal-
kotó itt értelmezi, hogy csakis 
mely tevékenységek tekinten-
dők közvetlen politikai tevé-
kenységnek: a pártpolitikai te-
vékenység, továbbá országgyű-
lési képviselői, megyei, főváro-
si önkormányzati választáson 
jelölt állítása.

Mint látható ebben nem sze-
repel a városi önkormányzati 
választáson való részvétel!

Az én olvasatomban a kép-
viselő testület az Ön javasla-
tára, a helyi viszonyokra rossz 
helyen és rossz jogszabályt al-
kalmazott „amikor közzé tette, 
hogy nem kívánja a civil szer-
vezetek támogatására szolgáló 
keretből juttatásban részesíte-
ni azokat a szervezeteket, ame-
lyek az önkormányzati válasz-
tásokon jelöltet állítottak”. 

Nem kívánok a „Civil Ös-
szefogás Szarvasért” választási 
szövetség fogadatlan prókáto-
ra lenni, de az ön kissé csúszta-
tós sugallatára annyit szeretnék 
megjegyezni, hogy azok válasz-
tási költségvetése nem érte el a 
százezer forintot, melyet ado-
mányokból fedeztek. Így vélhe-
tőleg nem tudnak eleget tenni az 
Ön által sugallt jogalkotói szán-
déknak, miszerint a testületnek 
„nincs szándékában helyi köz-
pénzekből foltozni azokat a lyu-
kakat, amelyek egyes szerveze-
tek költségvetésében a kampány 

Válasz Dr. Molnár Mihálynak!
során elszórt kisebb-nagyobb 
összegek miatt keletkeztek”.

A fenti okok miatt korábbi 
állításom továbbra is fenntar-
tom, példamutató és úriember-
hez illő viselkedésként értéke-
lem dr. Melis János jegyző úr 
hozzáállását az általam felve-
tett problémához!

Megítélésem szerint ez a 
vita a kettőnk eltérő demok-
rácia értelmezéséből adódik. 
A felülről jövő polgári centra-
lizmus szülhet ehhez hason-
ló határozati ötleteket, míg az 
alulról jövő polgári kezdemé-
nyezés vitatkozik azzal!

Nem elegáns megoldás egy 
egyesületet csak azért kizárni 
a pályázók köréből, mert valaki 
lemond annak javára a tisztelet-
díjáról. Azt a lemondó személy 
adományozza az egyesületnek, 
és nem lehet azt önkormányzati 
támogatásként értékelni. 

Mi lett volna a megoldás? Az 
én értékítéletem szerint ilyen 
esetben megkeresem az adott 
szervezetet. Megkérem, hogy 
ha lehetséges, akkor ne pályáz-
zon, mivel a nehéz anyagi kö-
rülmények miatt nem növelhe-
tő a pályázati alap összege. Me-
rem állítani, hogy a megkere-
sett szervezet eleget tett volna 
a kérésnek. Ez lett volna az ele-
gáns megoldás!

Nem tekintem nevetséges-
nek az Ön egyesületének erköl-
csi felfogását. Úgy vélem nem 
csak én, de városunk lakossága 
is jobban tudná az Önök szülő-
földünkért tett tevékenységét 
értékelni, ha elénk tárnák az 
elmúlt időszakban szervezett 
programjaik listáját!

Végezetül, ami a gáláns nagy-
vonalúságot illeti, talán ros-
sz helyen kopogtat. Sajnálom, 
hogy nem látta Városvezetőnk-
nek a helyi TV Húsvét előtti 
adásában, írásomra tett észre-
vételeit. Akkor tudhatná, hogy 
több mint nyolc éve lemondok 
a tiszteletdíjamról a Nagycsa-
ládosok Egyesülete javára. Az 
összes önkormányzati képvise-
lő és bizottsági tag közül egye-
dül én vagyok ilyen nagyvona-
lúan gáláns! Ön is tehetett vol-
na hasonló gesztust korábban 
is, mivel emlékezetem szerint 
nem elsőciklusos képviselője 
a testületnek, még ha a jelölő-
szervezetek négy évente vál-
toztak is! Részemről ezzel a vi-
tát lezártnak tekintem.

Üdvözlettel: 
Józsa Vilmos 


